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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

Protokół nr XVI 

XVI Sesja w dniu 28 października 2019 r. 

Obrady rozpoczęto 28 października 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 17:00 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Teresa Barańska 

2. Zygmunt Bochenek 

3. Rafał Bolibrzuch 

4. Ryszard Czeczel 

5. Josel Czerniak 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Katarzyna Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Ludmiła Lisowska 

13. Edward Mazur 

14. Stanisław Mięczakowski 

15. Edward Mróz 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska, przywitała 

radnych i zaproszonych gości.  

W momencie otwarcia  w obradach uczestniczyło 20 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane kworum. 

 

2) Przyjęcie protokołu z XV sesji. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś ma uwagi do protokołu nr XV/2019, 

który był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Radni nie wnieśli uwag, w związku  

z czym Przewodnicząca podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XV sesji Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 30 września  2019 r. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XV sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Trojniak 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił informację ze swojej działalności za 

okres od 30 września 2019 r. do 28 października o następującej treści: 

1. W wyborach do Sejmu i Senatu w dniu 13 października, na terenie Gminy Prudnik 

frekwencja wyniosła 55,31%, przy frekwencji krajowej wynoszącej 61,74%, wojewódzkiej 

52,91% i powiatowej 49,95%. Najwyższą frekwencję na terenie miasta odnotowano  

w obwodzie Nr 3 lokal wyborczy w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w wysokości - 

67,27%, natomiast na terenie wsi Gminy Prudnik najwyższą frekwencję odnotowano  

w obwodzie Nr 22 w Czyżowicach z wynikiem 63,49%. 

Najwięcej głosów na terenie naszej gminy w wyborach do Sejmu uzyskała z listy Prawa  

i Sprawiedliwości pani Katarzyna Czochara – 3353 głosy, a w wyborach do Senatu również  

z listy Prawa i Sprawiedliwości  Pan Jerzy Czerwiński, który uzyskał imponującą liczbę 5841 

głosów. 

Szczególnie gorąco gratuluję parlamentarzystom z terenu Gminy Prudnik, ale też wszystkim 

tym, którzy w okresie kampanii wyborczej dostrzegli Prudnik i jego problemy, a także 

zadeklarowali pomoc w ich rozwiązaniu. Jeszcze raz wszystkim, którzy zdobyli mandat  

w wyborach gratuluję i życzę owocnej pracy na rzecz naszej Ojczyzny. 

2. Praktycznie miesiąc wrzesień i październik poświęcony był sprawom związanym  

z konstrukcją budżetu Gminy Prudnik na 2020 rok. 

Wydatki Gminy Prudnik zostały poddane analizie w podziale na wydatki bieżące oraz 

wydatki majątkowe. Należy wskazać, że spośród wszystkich prognozowanych lat najbardziej 

niekorzystnie kształtują się wartości wydatków bieżących w roku 2020, w którym również  

w prognozie wieloletniej zaplanowano znaczący ich spadek w stosunku do planu na 2019 r. 

Do tego zmniejszeniu uległy o ponad 200 000 zł dochody z tyt. PIT 4, gdzie w analogicznym 

okresie 2018/2019 ich wzrost wynosił blisko 2 000 000 zł. Zmniejszeniu uległa również 

subwencja oświatowa przy niezmiennej liczbie nauczycieli i pracowników obsługi, a przy 

dodatkowym wzroście płacy minimalnej. Nie są znane również ostateczne wysokości 

podwyżek opłat za energię elektryczną, które będą obowiązywać w roku przyszłym. Ostatnim 

elementem jest również gospodarka odpadami komunalnymi, która po nowelizacji ustawy  

z lipca br. może kosztować drożej niż do tej pory. Te wszystkie przesłanki powodują, że 

czeka nas bardzo trudny rok, w którym będą podejmowane działania oszczędnościowe  

w szczególności w zakresie tzw. kosztów stałych. Zgodnie z obowiązującymi przepisami 

projekt budżetu przedstawię Radzie do 15 listopada 2019 roku.   
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3. Mając na uwadze tegoroczne ustalenia dotyczące organizacji publicznego transportu 

zbiorowego na terenie gmin Powiatu Prudnickiego i Powiatu Prudnickiego i związane z tym 

problemy, zaproponowałem Staroście Prudnickiemu utworzenie grupy roboczej, której 

zadaniem byłoby wypracowanie koncepcji funkcjonowania transportu publicznego, którą 

należałoby wdrażać moim zdaniem już od przyszłego roku,  a tym samym  wytyczyć  mapę 

drogową dla realizacji tego zadania w określonej perspektywie. 

Choć posiadany margines czasu, który pozostaje do zakończenia umowy z PKS Głubczyce 

wydaje się znaczący, jednak już dziś- bogatsi o zdobyte doświadczenia - winniśmy określić 

nasze oczekiwania, a przede wszystkim ustalić ramy prawne ewentualnej współpracy. 

4. Zarząd Spółki Zakład Usług Komunalnych przedłożył mi  rachunek wyników działalności 

podstawowych za VIII miesięcy 2019 roku.  Spółka za w/w okres wykazuje stratę praktycznie 

na każdym dziale swojej działalności. Wyniki te  są o tyle niepokojące, że stanowią tendencję 

powtarzalną od 2018 roku, czyli od likwidacji ZBK i włączenia majątku zakładu 

budżetowego do Spółki ZUK. W tym okresie tj. za 2018r. Spółka osiągnęła stratę  

w wysokości 1.281.069,16 zł. Biorąc powyższe pod uwagę postanowiłem zlecić „Program 

restrukturyzacji jednoosobowej spółki Gminy Prudnik z o.o. Zakład Usług Komunalnych”  

z następującym zakresem opracowania: 

- analiza sytuacji ekonomicznej Spółki. 

- analiza zasadności ponoszonych kosztów w poszczególnych działach działalności Spółki 

oraz poprawności kwalifikowania ich do poszczególnych działów. 

- zgodność obciążania Gminy kosztami z odpowiednimi zapisami umów (porozumień) 

dotyczących powierzenia zadań, zarządzania mieniem, użytkowania mienia. 

- rzeczywista efektywność działalności poszczególnych działów Spółki z uwzględnieniem 

rachunku ekonomicznego. 

- analiza struktury organizacyjnej Spółki. 

- ocena efektywności zarządzania Spółką. 

- propozycje działań sanacyjnych w tym działań restrukturyzacyjnych. 

Chciałbym, aby opracowanie zostało wykonane w terminie do 1 grudnia 2019 roku. 

5. Zgodnie z planem budżetu na 2019 rok ogłoszono i rozstrzygnięto następujące procedury 

przetargowe: 

1) rozstrzygnięto przetarg na budowę parkingu z punktem czerpalnym przy Cmentarzu 

Komunalnym (od ul. Dąbrowskiego). Umowę podpisano z Firmą Handlowo-Usługową 

MARIOX IMPORT–EKSPORT  Mariusz Łankowski z Głubczyc. Kwota umowy 205 731,65 

zł. 

2) rozstrzygnięto przetarg na dostawę samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Moszczance. Umowę podpisano z Autobagi Polska Sp. o.o. z Góry 

Libertowskiej. Wartość umowy 762 000,00 zł. 

3) Otwarto oferty w przetargu na  budowę tarasu rekreacyjnego w Środowiskowym Domu  

Samopomocy ogłoszonym przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Prudniku. Wpłynęły 2 

oferty. Trwa procedura sprawdzania ofert.  

6. W związku z planami utworzenia na terenie miasta Prudnika pierwszej w naszym regionie 

„łąki kwietnej” zwróciłem się do Wojewody Opolskiego oraz Prezesa Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej z prośbą o objęcie patronatem tego 

projektu, jako przedsięwzięcia pilotażowego na terenie województwa opolskiego w zakresie 

propagowania idei tworzenia siedlisk przyrodniczych (określonych gatunków roślin  

i owadów) „wypieranych” przez gospodarkę człowieka z przestrzeni miejskiej. Powyższe 

przedsięwzięcie ze względu na swój charakter posiadać będzie walory edukacyjne, 

wspomagające bioróżnorodność oraz estetyczne - wpisujące się w wizję ekologicznie 

czystego  województwa opolskiego. Planowana łąka zostanie utworzona na  1,8 ha terenu 

znajdującego się w północnej części miasta pomiędzy ul. Władysława Łokietka  
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i ul. Sportową, a do obsiania planuje się wykorzystanie ok. 30 składnikowej mieszanki roślin 

kwitnących.  

7. Z okazji Jubileuszu 740-lecia miasta Prudnika po raz pierwszy Agencja Promocji  

i Rozwoju Gminy Prudnik zorganizowała Interaktywny Turniej Wiedzy o Prudniku, który 

odbył się 18 października w kinie "Diana". Turniej skierowany był do uczniów szkół 

podstawowych Gminy Prudnik. W turnieju udział wzięło 6 szkół, w tym: Publiczna Szkoła 

Podstawowa nr 1 w Prudniku, Publiczna Szkoła Podstawowa nr 3 w Prudniku, Publiczna 

Szkoła Podstawowa nr 4 w Prudniku, Publiczna Szkoła Podstawowa im "Przyjaciół Dzieci"  

w Rudziczce, Publiczna Szkoła Podstawowa im. Orląt Lwowskich w Szybowicach oraz 

Zespół Szkolno-Przedszkolny w Moszczance. W konkursie udział wzięło 35 uczestników.  

8. 3 października nastąpiło przekazanie nowego sprzętu dla Ochotniczych Straży Pożarnych 

Gminy Prudnik. Do jednostek OSP trafiły: hełmy, buty gumowe, urządzenia burzące, 

rozdzielacz kulowy, prądownice, ubrania strażackie, kompresor podtrzymania ciśnienia 

powietrza, pompa pływająca. Sprzęt został w połowie sfinansowany z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu. 

9. 11 października nastąpiło oficjalne otwarcie ulicy Kalinowej. W otwarciu uczestniczyła 

Wicewojewoda Opolski pani Violetta Porowska. Ulica Kalinowa jest pierwszą z czterech 

dróg dofinansowanych w ramach Funduszu Dróg Samorządowych Województwa Opolskiego, 

jej długość to 75,5 mb. Całkowita wartość projektu wyniosła 180 000 zł z czego 60 proc. 

dofinansowano z Funduszu Dróg Samorządowych (108 000 zł). Oprócz ulicy Kalinowej  

w bieżącym roku wybudowane zostaną jeszcze ulice: Azaliowa, Jaśminowa i Dębowa  

o łącznej długość 1 128,6 mb. Wartość całego zadania 3 745 099 zł z czego z Funduszu Dróg 

Samorządowych 2 274 074 zł. Przypomnę, że mieszkańcy ulic Kalinowej, Azaliowej, 

Jaśminowej i Dębowej czekali ponad 10 lat na wykonanie tych dróg. 

10. 15 października w Prudnickim Ośrodku Kultury odbyła się oficjalna gala z okazji Dnia 

Edukacji Narodowej. Z tej okazji wręczyłem nagrody i wyróżnienia dla zasłużonych 

nauczycieli Gminy Prudnik. Wszystkim nauczycielom życzę wielu sukcesów w życiu 

zawodowym i powodzenia w życiu osobistym. 

11. 18 października W Urzędzie Miejskim podpisana została umowa pomiędzy OSP 

Moszczanka a Autobagi Polska Sp. z o.o. na sprzedaż samochodu ratowniczo-gaśniczego dla 

OSP w Moszczance. Koszt zakupu wynosi 762 000 zł, z czego z budżetu Gminy Prudnik 

zakup dofinansowano kwotą 150 tyś zł. Resztę środków jednostka pozyskała m.in.  

z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych, Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska oraz 

Komendy Głównej Państwowej Straży Pożarnej, a także dzięki zaangażowaniu mieszkańców 

w ramach przeprowadzonej społecznej zbiórki. 

12. 24 października Nadleśnictwo Prudnik obchodziło 60-lecie istnienia. Z tej okazji  

w kościele w Prudniku-Lesie pobłogosławiono nowy sztandar Nadleśnictwa Prudnik, który 

podczas uroczystości w Kinie Diana przekazano nadleśniczemu Markowi Cholewie. Jeszcze 

raz z tego miejsca składam kierownictwu oraz pracownikom nadleśnictwa wyrazy głębokiego 

uznania za wkład wniesiony w trwały rozwój polskich lasków, troskę o przyrodę oraz pełne 

zaangażowanie. Życzę dalszych sukcesów w życiu osobistym i zawodowym, rozwoju  

w kolejnych latach oraz satysfakcji z pracy dla dobra lasu, przyrody i ludzi. 

13. Kolejny jubileusz obchodziliśmy 26 października. Tego dnia, równo 65 lat temu, 

powołano sekcję koszykówki Pogoni Prudnik. W dniu swoich urodzin Pogoń zagrała na 

własnym parkiecie z drużyną Znicza Pruszków. Mimo niekorzystnego wyniku kibice, 

działacze i zawodnicy mieli okazję do świętowania tego zacnego jubileuszu. Całej rodzinie 

koszykarskiej Pogoni Prudnik chciałbym życzyć wielu sukcesów na pierwszoligowych 

parkietach, efektywnej i efektownej gry oraz kolejnych lat istnienia sekcji. 
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14. 5 października odbył piłkarski turniej o Puchar Starosty Prudnickiego i Burmistrza 

Prudnika. Wystąpiło w nim 8 drużyn, a turniej na I miejscu zakończył Orlik Prudnik. 

Gratulujemy wszystkim młodym piłkarzom i organizatorom turnieju. 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła sprawozdanie ze swojej działalności za okres od  

30 września 2019 r do 28 października . Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. 1 października 2019 r – uczestniczyłam w spotkaniu zorganizowanym przez Narodowy 

Bank Polski w POK o tematyce polskiego złotego; 

2. 1 października 2019 r –wzięłam udział w  Konferencja Naukowa w ramach projektu SOLI 

DEO poświęcona Kardynałowi Stefanowi Wyszyńskiemu w kinie Diana;  

3. W dniu 3 października  2019 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik 

oraz ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady 

Miejskiej w Prudniku podjęte na XV sesji Rady w dniu 30 września 2019 r., celem 

przekazania ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

4. W dniu 3 października 2019 r. zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy  

o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych 

Rady Miejskiej w Prudniku złożone na XV sesji Rady Miejskiej w dniu 30 września 2019 r.  

9 oraz 16 października 2019 r. przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania, 

które złożone zostały w okresie międzysesyjnym.   

5. 12 października 2019 r uczestniczyłam w  Prudnickim Dniu Prymasowskim SOLI DEO 

poświęcony Kardynałowi Stefanowi Wyszyńskiemu w Klasztorze oo. Franciszkanów   

w Prudniku w ramach XXVII Śląskiego Festiwalu Ziemi Prudnickiej im. Ludwiga van 

Beethovena – cykl koncertów 

6. 15 października 2019 r. wraz z wiceprzewodniczącym Edwardem Mazur – uczestniczyłam 

w spotkanie burmistrza z wyróżnionymi nauczycielami Gminy Prudnik z okazji Dnia 

Edukacji Narodowej 

7. 24 października 2019r. wraz z wiceprzewodniczącym Edwardem Mazurem braliśmy udział 

w 18 Balu Kasztanowym organizowanym przez Środowiskowy Dom Samopomocy  

w Prudniku. 

 

Przewodnicząca oddała głos radnemu Joselowi Czerniakowi. 

Radny poinformował, że na sesji listopadowej chciałby zebrać datki od radnych na paczki 

mikołajkowe dla dzieci z Ukrainy. Poprosił o przychylenie się do prośby. 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka udzielił odpowiedzi na następujące interpelacje  

i zapytania radnych: 

1) Stanisława Mięczakowskiego: 
- w sprawie lustra drogowego na skrzyżowaniu ul. Głuchołaskiej i ul. Czereśniowej  

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

2) Marcina Krasonia: 

- w sprawie zamontowania drogowego znaku pionowego „zakaz zatrzymywania się i postoju” 

w pasie drogi powiatowej w miejscowości Rudziczka 

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

3) Josela Czerniaka: 

- w sprawie remontu drogi wewnętrznej – dojazdowej do budynku PCPR w Prudniku 

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 
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- w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, określenia 

wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych 

w strefie(…) 

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

- w sprawie zaplanowania w budżecie gminy środków na obchody 30 rocznicy powstania 

samorządu 

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

4) Zofii Zeprzałka –Krzemień  

- w sprawie możliwości otwarcia sklepu z wyrobami Spółdzielni Mleczarskiej w Prudniku 

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

5) Zygmunta Bochenka: 

- w sprawie kosztów ponoszonych w spółkach gminnych związanych z eksploatacją 

samochodów służbowych, oraz środków łączności przez Prezesów Spółek 

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

- w sprawie wykonania prac konserwacyjnych przydrożnego rowu drogi powiatowej relacji 

Moszczanka – Pokrzywna  

/treść odpowiedzi  oraz pismo skierowane do Starostwa Powiatowego stanowi załącznik nr 10 

 i nr 11 do protokołu/ 

6) Edwarda Mazura: 

- w sprawie remontu zniszczonych ławek na trybunach stadionu miejskiego  

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

7) Zofii Zeprzałka – Krzemień: 

- w sprawie udzielenia pomocy jednej z prudnickich rodzin 

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

8) Edwarda Mazura: 

- w sprawie modernizacji placu zabaw przy przedszkolu nr 6 w Prudniku 

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

9) Rafała Bolibrzucha: 
- w sprawie utrzymania działek o numerach 341/2, 344/2, 344/5 znajdujących się w obrębie 

ewidencyjnym 161004_5.0119 

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

 

Przewodnicząca Rady zapytała radnych czy chcieliby się odnieść do udzielonych 

odpowiedzi? 

Głos zabrała radna Zofia Zeprzałka – Krzemień. Odniosła się do odpowiedzi dotyczącej 

możliwości otworzenia sklepu z wyrobami Prudnickiej Spółdzielni Mleczarskiej. Zapytała 

czy byłaby możliwość zorganizowania spotkania z zarządem Spółdzielni? Oznajmiła, że 

zainteresowanie wyrobami Spółdzielni jest duże i nie rozumie dlaczego Spółdzielnia nie 

widzi interesu w tym, aby otworzyć sklep na terenie miasta, tym bardziej, że są lokale,  

w których taki sklep mógłby powstać. Radna podziękowała również za zainteresowanie 

problemem mieszkanki Prudnika. Zapytała dyrektor GZOiW czy zostały już podjęte jakieś 

kroki dotyczące pomocy? 

Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Maria Strońska oznajmiła, że  

w związku z RODO na pytanie odpowie po sesji. 

Burmistrz zwrócił uwagę, aby radni nie posługiwali się personaliami w swoich 

interpelacjach. Odnośnie Spółdzielni Mleczarskiej – Burmistrz oznajmił, że na jednej z sesji 

była obecna Pani Prezes Spółdzielni i wówczas padło pytanie dotyczące ewentualnej pomocy, 

na które Pani Prezes odpowiedziała, że Spółdzielnia ma swoją politykę marketingową. Chęć 

pomocy i wsparcia była i jest, gmina posiada wolne lokale. Burmistrz dodał, że z tego co się 



7 

 

orientuje produkty Spółdzielni Mleczarskiej są dostępne w prudnickich sklepach i nie ma 

problemu z ich zakupem.  

/Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy./ 

 

5. Prezentacja informacji z działalności Klubów sportowych działających na terenie 

Gminy Prudnik przez Przedstawicieli Klubów. 

Przewodnicząca powitała obecnych na sali przedstawicieli Klubów Sportowych działających 

na terenie Gminy Prudnik. Głos zabrali kolejno: 

1) Wojciech Fischer - Informacja Uczniowskiego Klub Sportowy CZWÓRKA Prudnik. 

/treść sprawozdania stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

2)Andrzej Gajewski - Gminne Zrzeszenie Ludowe LZS. 

/treść sprawozdania stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

3) Grzegorz Pawlak- Miejski Klub Sportowy Pogoń Prudnik. 

/sprawozdanie nie zostało złożone na piśmie/ 

Radny Josel Czerniak oznajmił, że rząd przeznaczył około 700 tys. złotych na wsparcie 

klubów sportowych. Zapytał czy zarząd Pogoni starał się o pozyskanie zewnętrznych 

środków? 

Grzegorz Pawlak odpowiedział, że tak. Zarząd wiele środków pozyskuje z zewnątrz, korzysta 

z programów KLUB, walczy o każdy grosz, który się da. Trzeba pamiętać, że aby klub 

działała przy tylu drużynach potrzeba wiele pracy i nie na wszystkie projekty starcza czasu. 

Tu zwrócił się z pytaniem do władz miasta – czy byłaby możliwość utworzenia w gminie 

komórki, która byłaby odpowiedzialna za pozyskiwanie środków dla klubów? Po części 

odciążyłoby to finansowo gminę.   

Radny Arkadiusz Zaczyński podziękował za pracę wkładaną w działalność klubu. Dodał 

jednak, że wyniki nie są zadowalające. Zapytał czy nie byłoby lepiej, gdyby Pogoń w tym 

roku grała w klasie okręgowej, a nie w czwartej lidze? Radny zapytał również o siedziska, 

które miały zostać zamontowane na stadionie. 

Grzegorz Pawlak oznajmił, że Klub w ostatnim czasie podjął bardzo dużo niepopularnych 

decyzji, za co został skrytykowany na wielu aspektach sportowych i organizacyjnych, 

pomimo tego, że w rozwój klubu włożono wiele pracy. To aktualny zarząd sprawił, że klub 

obecnie zrzesza 200 zawodników. Kolejnej decyzji związanej z wycofaniem klubu z IV ligi  

i występami w okręgówce zarząd nie chciał podjąć licząc na to, że w grupie IV-ligowców 

klub będzie zdobywać punkty. Niestety w chwili obecnej kilku zawodników jest długotrwale 

kontuzjowanych. Jeśli chodzi o krzesełka Klub absolutnie nie ma na to wpływu. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka  odnośnie krzesełek oznajmił, że atesty dotarły całkiem 

niedawno. Krzesełka według zamysłu miały zastać jak najszybciej zamontowane na stadionie, 

jednak pewne nieprzychylne osoby proces ten bardzo mocno spowolniły. W związku ze 

zmianami organizacyjnymi w podmiocie, który krzesełka przekazywał utrudnione było 

dotarcie do dokumentacji związanej z atestami krzesełek. Wiceburmistrz dodał, że w tym 

roku nie będą już podejmowane działanie związane z remontem stadionu, jednak środki na 

niewielkie remonty zostały zabezpieczone w budżecie OSiR na 2020 rok. J. Szóstka wyraził 

nadzieję, że za tą kwotę uda się naprawić część siedzisk drewnianych oraz zamontować parę 

rzędów krzeseł plastikowych, które będą się do tego nadawać. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

 

4) Bartłomiej Zembroń - Międzyszkolny Klub Sportowy SMYK. 

/treść sprawozdania stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

Burmistrz zapytał czy Klub Smyk oraz Pogoń rozważali stworzenie jednej dużej ekipy 

szkoleniowców, która połączyłaby siły? Smyk stałby się Pogonią Junior i podopieczni 

mogliby się rozwijać po szyldem prestiżowej marki.   
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Bartłomiej Zembroń poinformował, że pojawiła się taka koncepcja na przestrzeni lat. 

Prowadzone były rozmowy pomiędzy dwoma klubami, jednak okazuje się, że nie jest to do 

końca proste, gdyż statut ogranicza klub w pewnych kwestiach. Planowane jest walne 

zgromadzenie, gdzie członkowie klubów będą mogli opowiedzieć się „za” lub „przeciw” 

połączeniu klubów.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

5) Jan Siekaniec -  Ludowy Klub Sportowy ZARZEWIE w Prudniku. 

/treść sprawozdania stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

Jan Siekaniec zwrócił się do prudnickich władz z prośbą, o to, aby zastanowić się nad 

możliwością ufundowania najlepszym sportowcom stypendia. Klub ma wiele sportowców  

z wybitnymi wynikami.  

Burmistrz oznajmił, że nadchodzący rok będzie rokiem trudnym dla gmin, dlatego też ciężko 

będzie wygospodarować dodatkowe środki na stypendia. Dodał, że jest zwolennikiem 

promowania ludzi zdolnych, zarówno w sferze sportowej jak i naukowej i jeśli będą takie 

możliwości na pewno prośba zostanie rozpatrzona.  

 

6) Kazimierz Kocik - Klub Sportowy OBUWNIK. 

/treść sprawozdania stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur zauważył, że hala, z której korzystają łucznicy 

należy do gminy. Zapytał jak sprawa wygląda w kwestii torów sportowych?  W dalszej części 

wypowiedzi nadmienił, że kiedyś, jeśli klub miał dobre wyniki, a reprezentanci klubu należeli 

do kadry to wówczas Polski Związek Łuczniczy dofinansowywał po części szkolenia 

poszczególnych zawodników. Jak to wygląda w tej chwili? 

Kazimierz Kocik oznajmił, że tory łucznicze są własnością klubu. Wszelkie prace o dbałość 

torów wykonywane są przez członków Klubu. Chętnie też Klub korzysta ze wparcia gminy 

np. przy okazji Targów bądź tez innych imprez organizowanych przez gminę. Hala faktycznie 

jest własnością Gminy, a Łucznicy korzystają z niej na zasadach takich samych jak inne kluby 

sportowe. Polski związek Łuczniczy dofinansowuje zawodników, którzy są w reprezentacji. 

W tym roku doszło do przykrego incydentu, gdyż dwie zawodniczki jadące na zawody na 

Ukrainę uległy wypadkowi w karambolu i nie mogły wystartować w zawodach. 

 

7) Dariusz Lis - Klub Sportowy POGOŃ. 

/treść sprawozdania stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

Głos zabrał Radny Arkadiusz Zaczyński, który złożył najlepsze życzenia z okazji 65-lecia 

istnienia Klubu. Poruszył również kwestie finansowe klubu. 

Radny Tomasz Wisła odniósł się do wypowiedzi Prezesa, który wspomniał, że na trybunach 

mieści się do tysiąca osób podczas jednego meczu. Zapytał jak ludzie się tam mieszczą? Czy 

w perspektywie nie należy zastanowić się nad powiększeniem hali? 

Dariusz Lis oznajmił,  że hala musi spełniać pewne wymogi, jak np. parkiet. Były różne 

pomysłu na powiększenie hali. Jest zapewnienie, że w miarę możliwości pozyskania środków 

trybuny zostaną wymienione i powiększone. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak uzupełnił kwestię związane z dofinansowaniem. W tym roku 

było to dofinansowanie rekordowe na kwotę 600 000 zł, po to, aby pomów w ciężkiej sytuacji 

Klubu. W przyszłym roku będzie trochę mniej, jednak widać starania Klubu w pozyskiwaniu 

sponsorów strategicznych, co cieszy.  

Dariusz Lis poinformował od kogo udało się pozyskać dofinansowanie dla klubu w roku 

bieżącym. Uświadomił też jakie koszty Klub musi ponieść, aby zorganizować mecz. 

8) Damian Szepelawy - UKS Orlik Prudnik. 

/treść sprawozdania stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 
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6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku 

szkolnym 2018/2019 (druk nr 262) 

Przewodnicząca oznajmiła, że informacja zawarta w druku nr 262 była szczegółowo 

omawiana na poszczególnych Komisjach Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawioną informację. Radni nie wnieśli uwag i zapytań wobec czego Przewodnicząca 

podała informację zawartą w druku nr 262 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2019/2020 (druk nr 262).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Licznar, Arkadiusz Zaczyński 

/Informacja stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

7. Ocena realizacji uchwały w sprawie "Budżetu Obywatelskiego Prudnik 2020" (druk 

nr 263) 
Przewodnicząca oznajmiła, że informacja zawarta w druku nr 263 była szczegółowo 

omawiana na poszczególnych Komisjach Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawioną informację. Radni nie wnieśli uwag i zapytań wobec czego Przewodnicząca 

podała informację zawartą w druku nr 263 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Ocena realizacji uchwały w sprawie "Budżetu Obywatelskiego Prudnik 2020" (druk nr 263).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Licznar, Arkadiusz Zaczyński 

/Informacja stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 

 

8. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 264) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 264 pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 264).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Licznar, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/250/2019 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2019 rok została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

oraz zwolnień w tym podatku (druk nr 265) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 265 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień w tym podatku (druk nr 265).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Licznar, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/251/2019 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/ 

 

9. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 266) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
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Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 266 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 266).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Urszula Rzepiela 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/252/2019 w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 267) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 267 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 267).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/253/2019 w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk 

nr 268) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
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Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 268 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 268).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/254/2019 w sprawie zbycia nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 269) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 269 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 269).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/255/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 270) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 270 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 270).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/256/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 271) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 271 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 271).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/257/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu/ 

 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu po byłej jednostce wojskowej 

przy ulicy Dąbrowskiego w Prudniku (druk nr 272) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 272 pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu po byłej jednostce wojskowej 

przy ulicy Dąbrowskiego w Prudniku (druk nr 272).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/258/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu po byłej jednostce wojskowej przy ulicy Dąbrowskiego w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 273). 

Burmistrz zawnioskował o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały. 

Zastępca Naczelnika Jerzy Stępień wyjaśnił podstawę wprowadzenia autopoprawki.  

Radna Urszula Rzepiela  przypomniał, że podczas podejmowania jednej z poprzednich 

uchwał postulowała o to, aby zmiany w planie nie było głosowane on block, tylko każda 

osobno, gdyż za jedną zmianą radni mogą być „za”, natomiast odnośnie innych „przeciw”. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka Burmistrza Prudnika. Zmiana zapisu z treści druku nr 273:  

Jest:  

§ 1. 1. W uchwale Nr LXIII/879/2018 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 19 października 

2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika wprowadza się następujące zmiany:  

1) w § 1 dodaje się punkt 16 i 17 w brzmieniu:  

"16) załącznik Nr 16 - teren oznaczony symbolami: KDl, KDd, część terenu B 60 MN, B 62 

MN, część terenu B 47 MN, B 65 MW, B 66 MN, B 67 MW, B 68 MW, część terenu B69 

MW, część terenu B 70 MW";  

"17) załącznik nr 17 - teren oznaczony symbolem „KDd” - rejon ulicy Polnej, Polnej bloki."; 

Na:  

§ 1 pkt. 1 otrzymuje brzmienie:  

§ 1. 1. W uchwale Nr LXIII/879/2018 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 19 października 

2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika wprowadza się następujące zmiany:  

1) w § 1 dodaje się punkt 16, 17 i 18 w brzmieniu:  

"16) załącznik Nr 16 - teren oznaczony symbolami: KDl, KDd,część terenu B 60 MN, B 62 

MN, częśc terenu B 47 MN, B 65 MW, B 66 MN, B 67 MW, B 68 MW, część terenu B69 

MW, częśc terenu B 70 MW;  
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17) załącznik nr 17 - teren oznaczony symbolem KDd, część terenu C39 MN, częśc terenu 

C40MN” - rejon ulicy Polnej, Polnej bloki;  

18) załącznik nr 18 - częśc terenu drogi KDl, część terenu C17 UP,S, część terenu C21 UP,S, 

część terenu C22 P,S,UP. "  

2) Załączniki nr 1, 2 i 3 do niniejszej uchwały stanowią odpowiednio załączniki nr 16,17 i 18 

do uchwały Nr LXIII/879/2018 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 19 października 2018 r. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka zgłoszona przez Burmistrza została przyjęta. 

 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały po zmianie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 273).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/259/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Prudnika została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat 

na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Prudnik 

(druk nr 274) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
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Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 273 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat 

na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Prudnik 

(druk nr 274).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/260/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

obowiązani do ponoszenia opłat na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Prudnik została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Prudnik oraz trybu zaspokajania potrzeb mieszkaniowych 

członków wspólnoty samorządowej Gminy Prudnik (druk nr 275) 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do Rady wpłynął wniosek Komisji Spraw 

Obywatelskich i Porządku Publicznego rady Miejskiej w Prudniku.  

Przewodniczący Rady Jacek Urbański przedstawił wniosek. 

Przewodnicząca podała wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Komisji Spraw Obywatelskich w sprawie zmian w treści uchwały. W § 10 pkt. 3 .  

z: Wniosek podlega weryfikacji przez Społeczną Komisję Mieszkaniową powołaną przez 

Burmistrza Prudnika w drodze zarządzenia, w skład której wchodzą między innymi 

przedstawiciele: Burmistrza, wynajmującego, Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku, 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa Rady Miejskiej w Prudniku 

i po pozytywnej weryfikacji umieszczany jest na liście mieszkaniowej lub liście socjalnej.  

Na: 

§ 10 pkt. 3 otrzymuje brzmienie: Wniosek podlega weryfikacji przez Społeczną Komisję 

Mieszkaniową powołaną przez Burmistrza Prudnika w drodze zarządzenia, w skład której 

wchodzą między innymi przedstawiciele: Burmistrza, wynajmującego, Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Prudniku, Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

oraz Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Prudniku i po 

pozytywnej weryfikacji umieszczany jest na liście mieszkaniowej lub liście socjalnej.   
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mazur, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego glosowania wniosek został przyjęty. 

/Wniosek stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że autopoprawkę do projektu uchwały zgłasza również 

Burmistrz Prudnika. 

Wiceburmistrz przedstawił treść autopoprawki.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka Burmistrza Prudnika.  

Zmiana w zapisie § 16. Jest: § 16.1. Lokale przeznaczone do remontu, poddasza lub inne 

pomieszczenia niemieszkalne przeznaczone do adaptacji na lokale mieszkalne, których 

remont przez Wynajmującego jest ekonomicznie nieuzasadniony, umieszcza się na wykazie 

podlegającym poddaniu do publicznej wiadomości na okres 21 dni. 2. Umowy najmu lokali, o 

których mowa w ust. 1, będą zawierane z osobami, które zadeklarowały wykonanie zbędnych 

prac remontowych na swój koszt i ryzyko, oraz które spełniają jeden z poniższych warunków: 

1) osiągają dochód nie niższy niż 100% minimalnego wynagrodzenia za pracę i nie wyższy 

niż 150% minimalnego wynagrodzenia za pracę w przeliczeniu na członka gospodarstwa 

domowego; 2) posiadają orzeczenie o eksmisji; 3) znajdują się z powodu stanu zdrowia w 

trudnej sytuacji życiowej; 4) zostały umieszczone na listach osób uprawnionych do zawarcia 

umowy najmu lokalu mieszkalnego i najmu lokalu socjalnego; 5) zajmują lokal 

niedostosowany do ich potrzeb mieszkaniowych i możliwości płatniczych. Na: § 16 

otrzymuje brzmienie: § 16.1. Lokale przeznaczone do remontu, poddasza lub inne 

pomieszczenia niemieszkalne przeznaczone do adaptacji na lokale mieszkalne, których 

remont przez Wynajmującego jest ekonomicznie nieuzasadniony, umieszcza się na wykazie 

podlegającym podaniu do publicznej wiadomości na okres 21 dni. 2. Umowy najmu lokali, o 

których mowa w ust. 1, będą zawierane z osobami, które zadeklarowały wykonanie 

niezbędnych prac remontowych na swój koszt i ryzyko, które osiągają dochód nie niższy niż 

100 % minimalnego wynagrodzenia za pracę i nie wyższy niż 150 % minimalnego 

wynagrodzenia za pracę w przeliczeniu na członka gospodarstwa domowego za ostatnie 3 

miesiące oraz które spełniają jeden z poniższych warunków: 1) są małżeństwem z dziećmi i 

wychowują dzieci i posiadają centrum życiowe na terenie Gminy Prudnik; 2) znajdują się z 

powodu stanu zdrowia w trudnej sytuacji życiowej; 3) zostały umieszczone na liście 

mieszkaniowej; 4) zajmują lokal niedostosowany do ich potrzeb mieszkaniowych i 

możliwości płatniczych; 5) posiadają tytuł prawny do zajmowania lokalu w mieszkaniowym 

zasobie Gminy Prudnik i chcą zamienić zajmowany lokal na inny przeznaczony do remontu, a 

przekazany lokal z gminnego zasobu powinien być w stanie nadającym się do zamieszkania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Katarzyna Licznar, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego glosowania autopoprawka została przyjęta. 

 

Przewodnicząca podała pod glosowanie projekt uchwały po zmianach.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Prudnik oraz trybu zaspokajania potrzeb mieszkaniowych 

członków wspólnoty samorządowej Gminy Prudnik (druk nr 275) po zmianach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (3) 

Katarzyna Licznar, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/261/2019 w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Prudnik oraz trybu zaspokajania 

potrzeb mieszkaniowych członków wspólnoty samorządowej Gminy Prudnik została przyjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska zaproponowała aby złożyć interpelacje  

i zapytania w Biurze Rady Miejskiej bez ich odczytywania. Radni wyrazili zgodę. 

Do Biura Rady wpłynęły następujące interpelacje i zapytania Radnych: 

1) Zofii Zeprzałka – Krzemień  

- w sprawie dokonania frezowania i położenia nowej warstwy asfaltu u zbiegu ulic 

Staszica i Chopina 

/Interpelacja stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

 

2) Zygmunta Bochenka:  

- w sprawie remontu odcinka drogi w kierunku wsi Jesiona 

/Interpelacja stanowi załącznik nr 36 do protokołu/ 

3) Arkadiusza Zaczyńskiego  

- w sprawie doposażenia nieruchomości w brakujące pojemniki na psie odchody 

/Interpelacja stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 
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12. Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych za 2018 rok. 

Przewodnicząca odczytała analizę oświadczeń majątkowych przedłożonych przez radnych 

Gminy Prudnik przeprowadzoną przez Urząd Skarbowy w Prudniku. 

/Treść pisma z Urzędu Skarbowego  stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

 

13. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

1) Uchwała nr 344/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w 

sprawie opinii o informacji o przebiegu budżetu za I półrocze 2019 roku 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur  odczytał uchwałę nr 344/2019 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o informacji o przebiegu budżetu 

za I półrocze 2019 roku. 

/Uchwała  stanowi załącznik nr 38 do protokołu/ 

 

Głos zabrał Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. W imieniu Towarzystwa Historycznego 

Ziemi Prudnickiej działającego przy Muzeum Ziemi Prudnickiej zaprosił radnych do 

uczestnictwa w kweście, która odbędzie się dnia 1 listopada na prudnickim cmentarzu  

w godzinach 12.00 do 17.00. Pieniądze będą zbierane między innymi na renowacje pomnika 

Filipa Roboty.  

 

Przewodnicząca Alicja Isalska poinformowała o planowanej organizacji szkolenia Radnych. 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Rady Alicja Isalska zakomunikowała 

zamknięcie obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół sporządzono w 2-ch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje w aktach 

Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Prudniku 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


